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GLAVNI STROKOVNI SVET              Ljubljana, 16. marec 2023 
 

 
 
 

ZAPISNIK 
 

 
21. redne seje Glavnega strokovnega sveta Slovenskega zdravniškega društva (GSS SZD), ki je 
potekala v sejni sobi SZD in v obliki videokonference v torek, 14. marca 2023. 
 
Virtualna prisotnost članov je razvidna iz seznama sodelujočih in prijavljenih prek aplikacije 
Zoom za sočasno sodelovanje prek računalniških ekranov, kar je sestavni del zapisnika. 
 
Sodelujoči so soglasno sprejeli naslednji predlagani 
 
 
DNEVNI RED: 
        

1.  Pregled zapisnika 20. redne seje GSS SZD; M. Šoštarič 
2.  Obravnava in potrditev priporočil za zdravljenje unipolarne depresije Združenja 

psihiatrov SZD; J. Bon 
3.  Potrditev novih članov Strokovnega sveta za medicinsko genetiko SZD; M. Šoštarič  
4.  Potrditev novih članov Strokovnega sveta za transfuzijsko medicino SZD; M. Šoštarič  
5.  Potrditev novih članov Strokovnega sveta za javno zdravje SZD; M. Šoštarič  
6.  Potrditev novih članov Strokovnega sveta za radiologijo in slikovno diagnostiko SZD; 

M. Šoštarič  
7.  Obravnava prošnje za izdajo diplom za posebno znanje s področja elektromiografije; 
      M. Šoštarič 
8.  Obravnava prošnje za izdajo diplom za posebno znanje s področja  
      elektroencefalografije; M. Šoštarič 
9.  Odbor za kakovost SZD; D.Oroszy 
10.  Priprava na kongres SZD; M. Šoštarič 
11.  Razno 

 
 
Ad 1.: Pregled zapisnika 20. redne seje GSS SZD 
Na vsebino zapisnika 20. redne seje GSS SZD prisotni niso imeli pripomb, zato je bil zapisnik 
soglasno sprejet. 
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SKLEP 1:  
Člani GSS SZD so soglasno potrdili zapisnik 20. redne seje GSS SZD. 
 
 
Ad 2.:  Obravnava in potrditev priporočil za zdravljenje unipolarne depresije Združenja 
psihiatrov SZD; J. Bon 
Doc. dr. Jurij Bon je povedal, da so na pobudo Združenja psihiatrov oblikovali delovno skupino 
za izdelavo priporočil, ki bi bile v oporo zdravnikom v klinični praksi pri procesu odločanja z 
namenom boljše zdraviti bolnike z unipolarno depresivno motnjo. Razvoj teh priporočil izhaja 
iz več aktualnih mednarodnih smernic. Glede na terapevtske pristope, vsebuje farmakološko 
zdravljenje skupaj z dodatnimi priporočili o obvladovanju delnega odziva na zdravljenje in pa 
obravnavo terapevtsko rezistentne depresije. Posebno poglavje vsebuje psihoterapijo, 
psihoedukacijo in druge psihosocialne pristope, ki predstavljajo nefarmakološke ukrepe za 
zdravljenje depresivne motnje. Priporočila vključujejo tudi zdravljenje depresije s pomočjo 
bioloških metod, ki pa opredeljujejo neinvazivne metode stimulacije možganov. To poglavje 
je pomembno tudi zato, ker na trg prihaja vse več različnih naprav, ki so lahko vprašljive 
kakovosti, predvsem glede učinkovitosti in varnosti, s katerimi se sedaj srečujejo. Drugi del 
priporočil se usmerja v  posebne skupine prebivalcev (otroke in mladostnike, starejše) in pa 
na zdravljenje depresije v obporodnem obdobju. Priporočila je že potrdil UO združenja 
psihiatrov, RSK in SS za psihiatrijo. Soglasno je bil sprejet – 
 
Sklep 2:  
Člani GSS so se seznanili in potrdili Priporočila za zdravljenje unipolarne depresije, ki ga je 
pripravila delovna skupina Združenja psihiatrov SZD z zunanjimi člani specialnih področij. 
 
 
Ad 3.:  Potrditev novih članov Strokovnega sveta za medicinsko genetiko SZD; M. Šoštarič  
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič je prisotne seznanila s predlogom za imenovanje novih članov 
Strokovnega sveta za medicinsko genetiko SZD. Soglasno so sprejeli  
 
SKLEP 3:  
V Strokovni svet za medicinsko genetiko SZD so imenovani naslednji člani, kakor sledi: 
predsednik prof. dr. Borut Peterlin, dr. med., člani pa prof. dr. Nadja Kokalj Vokač, univ, dipl. 
biol., izr. prof. dr. Karin Writzl, dr. med., doc. dr.  Mateja  Krajc, dr. med., doc. dr. Luca Lovrečić, 
dr. med., univ. dipl. biol. 
 
 
Ad 4.: Potrditev novih članov Strokovnega sveta za transfuzijsko medicino SZD; M. Šoštarič 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič je prisotne seznanila s predlogom za imenovanje novih članov 
Strokovnega sveta za transfuzijsko medicino SZD. Soglasno so sprejeli  
 
SKLEP 4:  
V Strokovni svet za transfuzijsko medicino SZD so bili imenovani naslednji člani, kakor sledi: 
mag. Marko Cukjati, dr. med., as. Primož Poženel, dr. med., Ana Milojković, dr. med., Mojca 
Šimc, dr. med., Emilija Krstova Krajnc, dr. med. Novoizvoljeni Strokovni svet naj sam  imenuje 
predsednika in o tem obvesti GSS SZD.   
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Ad 5.:  Potrditev novih članov Strokovnega sveta za javno zdravje SZD; M. Šoštarič  
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič je prisotne seznanila s predlogom za imenovanje novih članov 
Strokovnega sveta za javno zdravje SZD.  Soglasno so sprejeli  
 
SKLEP 5:  
V Strokovni svet za javno zdravje SZD so imenovane naslednje članice, kakor sledi: Vesna Viher 
Hrženjak, dr. med., prof. dr. Vesna Zadnik, dr. med., prim. doc. dr. Mojca Gabrijelčič Blenkuš, 
dr. med., dr. Marta Grgič Vitek, dr. med. in mag. Vesna Kerstin Petrič, dr. med. Novoizvoljeni 
Strokovni svet naj sam imenuje predsednico in o tem obvesti GSS SZD.   
 
 
Ad 6.: Potrditev novih članov Strokovnega sveta za radiologijo in slikovno diagnostiko SZD; 
M. Šoštarič 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič je prisotne seznanila s predlogom za imenovanje novih članov 
Strokovnega sveta za radiologijo in slikovno diagnostiko SZD. Soglasno so sprejeli  
 
SKLEP 6:  
V Strokovni svet za radiologijo in slikovno diagnostiko SZD so  imenovani naslednji člani, kakor 
sledi: predsednik doc. dr. Mitja Rupreht, dr. med., člani pa izr. prof. dr. Dimitrij Kuhelj, dr. 
med., doc. dr. Domen Plut, dr. med., izr. prof. dr. Vladka Salapura, dr. med., prof. dr. Katarina 
Šurlan Popovič, dr. med., Luka Turk, dr. med.                                             
 
 
Ad 7.: Obravnava prošnje za izdajo diplom za posebno znanje s področja elektromiografije; 
M. Šoštarič 
Člani GSS SZD so se seznanili s prejemom predloga doc. dr. Lee Leonardis, dr. med., 
predsednice Sekcije za klinično nevrofiziologijo SZD, za dodelitev diplome za posebno znanje 
s področja elektromiografije kandidatoma, ki sta opravila zaključni izpit. Priloženi zapisnik o 
uspešno opravljenem izpitu dokazuje, da sta kandidata opravila izpit in izpolnjujeta vse pogoje 
za dodelitev diplome. Soglasno je bil sprejet 
 
SKLEP 7:  
Na seji je bil obravnavan predlog doc. dr. Lee Leonardis, dr. med., predsednice Sekcije za 
klinično nevrofiziologijo SZD, za dodelitev diplome za posebno znanje s področja 
elektromiografije kandidatoma, ki sta opravila zaključni izpit in izpolnjujeta vse pogoje za 
dodelitev diplome. Diplomo za posebno znanje s področja elektromiografije prejmeta Majda 
Zaletel, dr. med., in Jožef Maj, dr. med. 
 
 
Ad 8.: Obravnava prošnje za izdajo diplom za posebno znanje s področja 
elektroencefalografije; M. Šoštarič 
Člani GSS SZD so se seznanili s prejetjem predloga doc. dr. Lee Leonardis, dr. med., 
predsednice Sekcije za klinično nevrofiziologijo SZD, za dodelitev diplome za posebno znanje 
s področja elektroencefalografije kandidatkama, ki sta opravili zaključni izpit. Priloženi 
zapisnik o uspešno opravljenem izpitu dokazuje, da sta kandidatki opravili izpit in izpolnjujeta 
vse pogoje za dodelitev diplome. Soglasno je bil sprejet 
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SKLEP 8:  
Na seji je bil obravnavan predlog doc. dr. Lee Leonardis, dr. med., predsednice Sekcije za 
klinično nevrofiziologijo SZD, za dodelitev diplome za posebno znanje s področja 
elektroencefalografije kandidatkama, ki sta opravili zaključni izpit in izpolnjujeta vse pogoje 
za dodelitev diplome. Diplomo za posebno znanje s področja elektroencefalografije prejmeta 
Nataša Šuštar, dr. med., in Breda Žunkovič, dr. med. 
 
Ad 9.: Odbor za kakovost SZD; D.Oroszy 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič je seznanila prisotne, da se je v okviru SZD ustanovil Odbor za 
kakovost. Predsednica odbora, dr. Dominika Oroszy, je v nadaljevanju predstavila naloge, ki 
so si jih zastavili, in časovni potek dela. Kot prednostna naloga se omenja revizija kazalnikov 
kakovosti. V zvezi s samo strategijo razvoja kazalnikov kakovosti in varnosti je pomembno, da 
se ta natančno uskladi. Potrebno se bo dogovoriti, kateri kazalniki se bodo zbirali na ravni 
zdravstvenih izvajalcev, da ne bo prišlo do podvajanja dela, in na kakšen način se bo vrednotil 
porabljeni čas. Poenotilo se  bo informirano soglasje pacientov, saj imajo zavodi zelo različna 
besedila za informirani pristanek. Pri tem bodo upoštevali zakon o pacientovih pravicah in 
vključili vse pravne elemente za zaščito zdravnikov v primeru tožb. Med pomembnimi 
nalogami je še priprava programa izobraževanja s področja kakovosti in varnosti za zdravnike 
na področjih, ki zagotavljajo kakovostno in varno izvajanje zdravstvenih storitev,  ter  
vključitev le-teh v programe specializacij. Odbor je razpravljal tudi o ustanovitvi neodvisnega 
nacionalnega delovnega telesa za področje kakovosti in varnosti, ki bi imel le vlogo 
svetovalnega organa za izvajalce zdravstvene dejavnosti ter za nekrivdno odškodnino.  
Dr. Dominika Oroszy je prosila za tvorno sodelovanje strokovnih skupin posameznih področij. 
Člani GSS bodo o poteku dela sproti obveščeni. Sestanek Odbora za kakovost bo sklican enkrat 
mesečno na sedežu Slovenskega zdravniškega društva.  Srečanje bo mogoče spremljati tudi 
preko videopovezave.  
 
SKLEP 9: 
Hibridni sestanki Odbora za kakovost, na katere so vabljeni tudi člani GSS, bodo v prihodnje 
potekali vsak drugi torek v mesecu, uro pred sejo GSS. Povezava za vključitev v sejo se bo 
članom posredovala skupaj z vabilom na sejo GSS. 
 
 
Ad 10.: Priprava na kongres SZD; M. Šoštarič 
GSS je podal dva predloga za strokovno in stanovsko temo letošnjega kongresa SZD, in sicer 
gre za »področje kakovosti in varnosti v zdravstvu« in »časovno poenotenje specializacij z 
evropskimi programi«. Predsednica GSS pozove člane, da o predlogih razmislijo do naslednje 
seje.  
 
SKLEP 10: 
Naslednja seja GSS bo ponovno obravnavala in dokončno potrdila strokovno in stanovsko 
vsebino 160. kongresa SZD. 
 
 
Ad 11.: Razno 
Prof. dr. Rado Komadina je seznanil prisotne, da je z ministrom za zdravje potekal sestanek, 
na katerem so izrazili željo, da se programi specializacij uskladijo z evropsko direktivo in se 
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omejijo na obdobje 5 let. V nadaljevanju je povedal, da je Služba za zakonodajo na MZ RS 
zadržala Pravilnik o posebnih znanjih zdravnikov in doktorjev dentalne medicine, ker želijo, da 
se po zakonu o upravnem postopku določi seznam posebnih znanj pred samim podpisom 
dokumenta. To ne pomeni, da se nabor, ki ga po dogovoru pripravi SZD in ga posreduje ZZS v 
morebitno dopolnitev pred vročitvijo na MZ RS, v prihodnje ne bo smel več dopolnjevati. V 
nadaljevanju je prebral seznam vseh izobraževanj, ki se bodisi redno izvajajo, in tistih, ki so 
trenutno v mirovanju, vlagatelji pa so izkazali interes, da se ne ukinejo. Omenil je tudi 
geriatrijo, kar je izvedla Slovenska medicinska akademija v sodelovanju z Medicinsko fakulteto 
v Ljubljani, čeprav program še ni pripravljen. K pripravi dokumenta se povabijo strokovni sveti 
za nevrologijo, psihiatrijo, interno in družinsko medicino. Prof. dr. Radko Komadina je spomnil 
še na paliativno medicino in dogovor z ZZS, da se mora pri vseh kliničnih specialnosti dodati 
eno- oz. dvotedenski modul o paliativi. Doc. dr. Blaž Koritnik je seznanil GSS, da je bila osnovna 
ideja, naj bo paliativna medicina subspecializacija po vzoru intenzivne medicine oziroma 
pediatrije. Z ozirom na izkazani interes, pa naj specialnosti posredujejo pobudo o posebnih 
znanjih s področja paliativne medicine.  
V razpravi so omenjali tudi dodatna znanja, ki sicer niso uradno priznana, so pa nekatera 
združenja še vedno zainteresirana za organizacijo teh izobraževanj, zato naj se ne ukinejo. Če 
pa se bo pojavila želja o nadgradnji vsebin v posebna znanja v skladu z novim pravilnikom, pa 
ta možnost tudi obstaja.  
 
SKLEP 11: 
Specialnosti, ki izkazujejo interes za posebno znanje s področja paliativne medicine, naj 
posredujejo pobudo na GSS SZD. 
 
 
Zapisala:      Predsednica GSS SZD:   
Irena Perne                            izr. prof. dr. Maja Šoštarič, dr. med. 
 

Predsednik SZD: 
       prof. dr. Radko Komadina, dr. med. 
 
 
 


